
 

 
 

 

 

 

FORSLAG TIL PROTOKOLL FRA MØTE I TILLER MENIGHETSRÅD 
Dag:  Torsdag 10.11.2022  

Tid:  Kl. 18.00-20.30   

Sted: Tiller menighetssenter 

 

Til stede: Forfall: 

Alf Egil Aaberge  

Oddny Clara Andresen 

Trond Garnes 

Aud Keysan Rosvoldsve 

Hilde Bjørnholm Ezeh  

Leiv Erik Elvestad 

Thore Nome  

Jørn P.J Lænn (regnskap/KfiT) 

Sigmund Aasjord 

Ludvig Karlsen 

Magnhild Haraldseide Hofsøy 

 

 

 
 
ÅPNING: Alf 
 
 
56/22 GODKJENNING AV INNKALLING OG SAKSLISTE 
Vedtak:  
Innkalling og saksliste godkjennes. 
 
 
 
57/22 GODKJENNING AV PROTOKOLL FRA MØTET 06.10.2022 
Vedtak:  
Protokoll godkjennes. 
 
 
 
58/22 BUDSJETT 2023 
Underskuddet i budsjettforslaget er på 28.500 kr, og er her dekket med bruk av ubundet 

fond. 

MR må øke sine inntekter, kutte noen kostnader, eller godta bruk av 28.500 kr av oppsparte 

midler – eller en kombinasjon av disse. 

 

Regnskapskonsulent Jørn Petter Jakobsen Lænn (KfiT) la fram budsjettforslaget for 2023. 

 



Vedtak: 

Budsjettforslaget vedtas med de endringer som kom fram i møtet. 
 
 
 
59/22 MENIGHETSRÅDSVALG 2023 
Det er på tide å starte arbeidet med neste års kirkevalg. 
I første omgang er det viktig å få på plass en nominasjonskomite. 
 
Vedtak: 
Menighetsrådet oppnevner Leiv Erik Elvestad som menighetsrådet sin representant i 
nominasjonskomiteen. 
Han gis fullmakt til å fylle komiteen som deretter konstituerer seg selv. 
 
 
60/22 DAGLIG LEDER 
Menighetsrådslederne i Tiller og Klæbu var på møte med avdelingsleder Kirkeliv mandag 7. 
november. Det ble avtalt at det på få dager skulle lages et forslag til stillingsutlysing som 
menighetsrådene skulle få til vurdering. 
Forslag var ikke mottatt innen menighetsrådet avsluttet sitt møte. 
 
Vedtak: 
Menighetsrådet avventer behandling av saken til forslag til stillingsutlysing foreligger. 
Kommer forslaget raskt sendes det ut på e-post til behandling. Ellers behandles saken på 
neste møte. 
 
 
61/22  HJUL PÅ DØPEFONTEN 
Fra sak 51/22: 

Menighetspedagog Inger Halsen har meldt inn følgende spørsmål: 
«Kan vi få tillatelse til å sette hjul på døpefonten? Jeg var kirketjener her i vår og 
undret meg på at det ikke var gjort tidligere. Døpefonten er veldig tung å flytte på, og 
lager i tillegg striper i malingen på gulvet når den flyttes. Einar har sagt seg villig til å 
gjøre det, og jeg kan dekke materialer. Resultatet vil selvsagt bli slik at hjulene ikke 
blir stort synlige. (Det kan gjøres enkelt ved å sette på en malt list nederst på 
kanten.)» 
 
Vedtak: 
Menighetsrådet takker for innspillet. Rådet jobber videre med saken. 

 
Menighetsrådet diskuterte saken etter å ha fått innhentet noen kirkefaglige råd. 
 
Vedtak: 
Menighetsrådet aksepterer at Inger og Einar går videre med dette arbeidet under følgende 
forutsetninger: 

• Det skal ikke gjøres noen irreversible inngrep på døpefonten (dvs ingenting skal 
festes i eller på døpefonten. 

• Hjul må være låsbare. 

• Egnet flyttbart/vippbart skjørt skal dekke hjulene. 

• Døpefonten må stå stabilt på hjulsettet. 
 
 



 
 
62/22 BYGDA I BYN - SPLEISELAG - MUSIKKVIDEO 
Det er mottatt en forespørsel om kr 2.400,- i støtte til musikkvideo for Sjetnemarka. 

Hei medlemsforeninger av Sjetne Bydelshus!  

Som sikkert mange av dere har hørt så har Torbjørn Ulleberg laget en flott sang om Sjetnemarka, den 

er blitt fremført på revyen Lang i Maska av Sjetne Teaterlag. 

I den anledning er det kommet opp en ide, det er å få spilt inn sangen i et profesjonelt studio for så å 

lage en musikkvideo/presentasjonsfilm av Bydelshuset, Sjetnemarka med omegn og de frivillige lagene 

som er medlem av huset. 

Tanken er at musikkvideoen skal kunne brukes i mange sammenhenger og skal i hovedsak fremme 

Bydelshuset og Sjetnemarka som «Bygda i byn» og samholdet som Sjetnemarka har å by på, og ikke 

minst den frivillige aktiviteten. 

Håpet er at kanskje denne også blir brukt eks. i boligannonser etc. 

 Det er satt et budsjett på 30.000,- for dette, og vi håper å holde oss under dette       

Vi er 11 medlemslag, og med Sjetne Bydelshus og Sjetne Frivilligsentral er vi 13 «stk» - så mitt forslag 

er 30.000 / 13 = 2307,- avrundet til 2400,- per lag.  

 

Vedtak: 

Menighetsrådet innvilger søknaden. 
 
 
 
63/22 OMGJØRING AV BARNEHAGEN TIL AS 
Ut fra nye retningslinjer fra sentralt hold, skal alle barnehager være egne ansvarlige selskap. 
Dette skal gjelde fra 1.1.23. 
 
Videre behandling: 

• Menighetsrådet oppnevner Trond Garnes til å «ta styringen» i denne saken for MR. 
Kan gjerne finne seg noen å arbeide sammen med. 

• Vi tar saken opp på desembermøtet. 
 

 
 
64/22 EVENTUELT 
A. Neste møte: AU 23.11. og MR 08.12. 
B. Parkeringsregulering ved Tiller kirke. Foreløpig intet nytt å melde her. 
C. Tiller kirkefond (2001) har henvendt seg til MR med ønske om at MR overtar ansvaret for 

fondet. Menighetsrådet avventer en skriftlig henvendelse, men er villige til å overta 
ansvaret. 

D. Skal vi gjeninnføre dåpslys? Sakes tas opp på et senere møte. 
 
 
 
 



65/22 ORIENTERINGSSAKER 
A. Nytt fra stab og utvalg.  

 
B. Nytt fra Kirkelig fellesråd. 

 
C. Nytt fra Tiller menighetssenter. 

 
D. Nytt fra misjonskontakten. 
 

  
 
 

 
 
 
For Tiller menighetsråd, 
 
 
 
 
Alf Egil Aaberge      Magnhild Haraldseide Hofsøy 
Leder        Forvalter 
 
 


